
Ordinær Generalforsamling i Faaborg Sejlklub

Onsdag, den 22. marts 2023 kl. 19.30

1. Valg af dirigent.
a. Mads Sommerlund blev valgt som dirigent.
b. Generalforsamlingen er indkaldt rettidigt & dagsorden er lagt op rettidigt.

Dirigenten erklærede generalforsamlingen for lovlig indkaldt og
beslutningsdygtig.

c. Referent: Marianne Bløcher

d. Stemmetællere: Stig Bundgaard & Leif Nielsen

2. Bestyrelsens beretning.
Se vedlagte bilag. Beretningen blev taget til efterretning

Fejring af årets FSK'er, Årets sejlsports præstationer, årets 50års jubilarer
a. Årets FSK'er: Peder Køjner som har lagt rigtig mange frivillige timer i

sejlklubben i arbejdet med at trække kabler til overvågning og lys på pladsen.
b. Årets Sejlsportspræstationer 2022

i. Optimist DM holdsejlads guld: Noah Bløcher, Sille Bang Pedersen,
Gustav Jessen, Asta Pontoppidan

ii. Optimist DM U 12 vinder: Alfred Pontoppidan, Troy Lange, Anton
Sommer Hastmp, Sebastian Dahlgaard

iii. Optimist DM Sølv piger: Sille Bang Pedersen
iv. Optimist NM individuelt Drenge Bronze: Gustav Jessen
v. Optimist NM holdsejlads drenge Sølv: Gustav Jessen, Alfred

Pontoppidan, Hjalte Bro
vi. Optimist NM individuelt piger Sølv: Asta Pontoppidan
vil. Optimist NM holdsejlads piger Guld: Asta Pontoppidan, Lea Mie

Reinhoidf.
viii. L23 DM guld: Sune Hinz, Søren Nielsen & Kaare Hinz

c. Årets 50års jubilaren Bo Bundgaard, Stig Bundgaard, Hans Ove Holmstrup,
Kirsten RøsseJ (ikke tilstede) & Bent Kruse
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3. Forelæggelse af regnskab for det foriøbne år. Regnskabet var underskrevet af
bestyrelsen 09 blev godkendt.

4. Behandling af indkomne forslag.

Bestyrelsen stiller følgende 3 forslag til vedtagelse på generalforsamlingen:
i. Forslag 1. Opdatering af formålsbeskrivelsen af "Faaborg

Sejlklubs Brofond"
Opdateringen består af sproglige ændringer, samt at
vedligeholdelsesarbejde på broen inkluderes i hvad brofondens
midler må bruges til. Minimums beløbsgraensen på 200.000kr
ændres således at beslutninger om bmg af mere end
200.000kr skal foretages af generalforsamlingen.
Bilag 1 - nuværende formulering
Bilag 2 - ny formulering
Forslag 1 blev vedtaget af forsamlingen

ii. Forslag 2. Årlig betaling til brofond ændres.
På opfordring fra sidste generalforsamling har HBP-udvalget
arbejdet med et forslag til øget indbetaling til brofonden og
forelagt dette til bestyrelsen. For at fremfidssikre
vedligeholdelse og renoveringssarbejder på broen, ønsker
bestyrelsen at støtte op om dette og stiller hermed følgende
forslag:
Årligt bidrag til brofonden ændres fra nuværende 775 kr. pr.
plads til breddeafhængigt bidrag opdelt i 4 størrelser:
Op til 2, 5 meter plads: 1278 kr.
2, 6 til 3, 0 meter plads: 1472 kr.
3, 1 til 3,5 meter plads: 1666 kr.
Over 3, 6 meter plads: 1 842 kr.
Bilag 3 - Beregnede udgifter iflt. Pladsbredder.
Forslag blev vedtaget på generalforsamlingen.

5.

iii. Forslag 3. Indskud for nye broliggere hæves
Indskuddet som alle nye brolæggere betaler når de får plads ved
klubbens bro hæves til 4000kr, som ikke tilbagebetales. Forslag 3
blev vedtaget på generalforsamlingen.

Fastsættelse af kontingent og godkendelse af budget.
a. Midlertidig kontingentstigning

j. På baggrund af resultatet i 2022, stigende omkostninger til energi og
de generelle prisstigninger vi alle har oplevet den seneste tid, lægger
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bestyrelsen op til en midlertidig kontingentstigning for alle medlemmer
på 50kr opkrævet i juli 2023 kontingentet..

b. Fastsættelse af kontingent og godkendelse af budget.
i. Kontingent uændret (Pr. 7v. - år: 490kr aktiv senior, 260kr aktiv

ægtefælle, junior u 26år 280kr, junior familie 240kr, passiv 240kr, 60+
440kr & sidst krabbeklub 400kr pr år). Kontingentet blev godkendt.

ii. Hemdover blev den midlertidige kontingentstigning godkendt.
iii. Budget blev godkendt

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer.
Efter tur afgår Erik Andersen, Sune Hinz og Marianne Bløcher, alle er villige til at
modtage genvalg. Gudrun Harboe ønsker at træde ud af bestyrelsen.
Erik, Sune og Marianne blev genvalgt af forsamlingen & Jesper R Nielsen blev valgt
ind som nyt medlem af bestyrelsen, l henhold til vedtægternes §12 er der desuden
mulighed for yderligere 2 medlemmer i bestyrelsen. Der var ikke nogen
ønskede at stille op.

7 Valg af to revisorer og revisorsuppleant..
Henning Sørensen & Gudrun Harboe blev valgt som revisorer Der
suppleant.

8. Eventuelt.

ingen

Jakob Frost fremlagde status vedr nyt klubhus. Der er kommet tilsagn på 2 mio
kommunen. Der rettes fondsansøgninger til Mærsk og bygge & anlægsfonden. Jakob
Frost forventer at man måske allerede næste år har finansieringen på de 14 mio på plads.

6. maj er der Kick off løb for hele sejlklubben.

Laura R Nielsen fra ungdomsafd orienterede om at Nordea Fonden har givet 25. 000kr til
nye optimist-jollevogne & 120. 000 af DGI til delvis finansiering af ny rib. Vi søger også
hvert år penge fra kommunens talentudviklingspulje. l år søgte vi 40.000kr til udenlandske
trænere som vi har fået tilsagn om.

Faaborg, den 22. marts 2023

Referent

larianne Bløcher
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